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Protokół nr 146/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 29 lipca 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu  

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

        

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pani Anna Freus   - dyrektor Samodzielnego   

          Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej

        w Wieluniu (SP ZOZ) 

4. Pan Zenon Kołodziej   - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym

        w Wieluniu 

5. Pan Mirosław Kubiak  - dyrektor Specjalnego Ośrodka   

        Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach

        (SOSzW) 

6. Pani Justyna Kałuziak   - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, 

        Kartografii, Katastru i Gospodarki 

        Nieruchomościami Starostwa Powiatowego

        w Wieluniu 



2 
 

7. Pan Mariusz Pałka    - zastępca kierownika Warsztatów Szkolnych

        w Zespole Szkół nr 2 w Wieluniu  

                  im. Jana Długosza (ZS nr 2) 

8. Pani Barbara Puchała   - dyrektor Poradni     

        Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXLVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXLIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

dla Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie Aneksu nr 1/22 do Porozumienia z Fundacją na Rzecz Rozwoju 

Powiatu Wieluńskiego w sprawie prowadzenia wspólnych działań w zakresie 

organizacji akcji pomocy w zdobyciu funduszy na pomoc dla obywateli Ukrainy  

– kontynuacja sprawy z CXLIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

15.07.2022 r.  

7. Zaakceptowanie treści projektu porozumienia pomiędzy Gminą Wieluń  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie zasad nauczania religii w pozaszkolnym 

punkcie katechetycznym.  

8. Zaakceptowanie treści projektu porozumienia pomiędzy Gminą Ostrówek  

a Powiatem Wieluńskim w zakresie realizacji zapewnienia uczniom 

niepełnosprawnym bezpłatnego transportu i opieki do Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu.  
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9. Przyjęcie treści porozumienia w sprawie ustanowienia służebności przejazdu  

i przechodu na nieruchomości oznaczonej numerem działki 30/1, położonej  

w obrębie 13 miasta Wieluń, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego, 

prowadzonej z wniosku.  

10. Sprawy bieżące. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie CXLVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXLVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXLVI 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział 

w posiedzeniu Zarządu.   

   

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady są 

prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu. Wobec 

tego wszystkie decyzje, które będą podejmować będą miały moc obowiązującą. 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że chciałby do przedstawionego porządku obrad dodać w „Sprawach bieżących” dwa 

punkty. Pierwszy punkt to Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu o udzielenie pełnomocnictwa do reprezentowania 
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powiatu wieluńskiego w ramach projektu pn. „Edukacyjna Sieć Antysmogowa” i drugi 

punkt jest to bardzo świeża sprawa, ale niecierpiąca zwłoki: Wyrażenie zgody  

na podpisanie porozumienia pomiędzy Uniwersytetem Śląskim w Katowicach  

z/s ul. Bankowa 12, 40-007 Katowice a Powiatem Wieluńskim z/s Plac Kazimierza 

Wielkiego 2, 98-300 Wieluń w sprawie udziału w zadaniu pn.: organizacja i realizacja 

„Projektu innowacyjno-wdrożeniowego w zakresie oceny funkcjonalnej”, polegającym 

na badaniu i opracowaniu modelowych rozwiązań na rzecz świadczonego lokalnie 

międzysektorowego wsparcia dla dzieci, uczniów i rodzin na podstawie metodyki 

oceny funkcjonalnej z wykorzystaniem Międzynarodowej Klasyfikacji Funkcjonowania 

Niepełnosprawności i Zdrowia – ICF. Dodał, że ten projekt będzie prowadziła Poradnia 

Psychologiczno-Pedagogiczna. Pani Dyrektor będzie obecna na Zarządzie, ponieważ 

informowała wcześniej ich tutaj o takich możliwościach. Powiedział,  

że wstępnie wyrazili zgodę na udział, ale o szczegółach na pewno więcej powie Pani 

Dyrektor Puchała. Zapytał, kto jest „za” wprowadzeniem tych punktów.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (5 głosami „za”) podjął decyzję 

w sprawie wprowadzenia do porządku obrad i rozpatrzeniu w punkcie 10 pn. „Sprawy 

bieżące” następujących punktów:  

- „Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu 

wieluńskiego w ramach projektu pn. „Edukacyjna Sieć Antysmogowa”, 

- „Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia pomiędzy Uniwersytetem Śląskim w 

Katowicach z/s ul. Bankowa 12, 40-007 Katowice a Powiatem Wieluńskim z/s Plac 

Kazimierza Wielkiego 2, 98-300 Wieluń w sprawie udziału w zadaniu pn.: organizacja 

i realizacja „Projektu innowacyjno-wdrożeniowego w zakresie oceny funkcjonalnej”, 

polegającym na badaniu i opracowaniu modelowych rozwiązań na rzecz 

świadczonego lokalnie międzysektorowego wsparcia dla dzieci, uczniów i rodzin  

na podstawie metodyki oceny funkcjonalnej z wykorzystaniem Międzynarodowej 

Klasyfikacji Funkcjonowania Niepełnosprawności i Zdrowia – ICF”  

(głosowało 5 członków Zarządu).  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że wobec 

tego, że te punkty zostały wprowadzone w „Sprawach bieżących”, to zarządza 

głosowanie „za” przyjęciem porządku obrad z wprowadzonymi punktami. 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął porządek 

obrad z wprowadzonymi punktami, które będą rozpatrzone w punkcie 10 pn. „Sprawy 

bieżące” (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXLVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXLIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

dla Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie Aneksu nr 1/22 do Porozumienia z Fundacją na Rzecz Rozwoju 

Powiatu Wieluńskiego w sprawie prowadzenia wspólnych działań w zakresie 

organizacji akcji pomocy w zdobyciu funduszy na pomoc dla obywateli Ukrainy  

– kontynuacja sprawy z CXLIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

15.07.2022 r.  

7. Zaakceptowanie treści projektu porozumienia pomiędzy Gminą Wieluń  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie zasad nauczania religii w pozaszkolnym 

punkcie katechetycznym.  

8. Zaakceptowanie treści projektu porozumienia pomiędzy Gminą Ostrówek  

a Powiatem Wieluńskim w zakresie realizacji zapewnienia uczniom 

niepełnosprawnym bezpłatnego transportu i opieki do Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu.  
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9. Przyjęcie treści porozumienia w sprawie ustanowienia służebności przejazdu  

i przechodu na nieruchomości oznaczonej numerem działki 30/1, położonej  

w obrębie 13 miasta Wieluń, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego, 

prowadzonej z wniosku.  

10. Sprawy bieżące. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie CXLVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CXLIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że protokół jest na tabletach. Zapytał, czy są uwagi co do treści tego protokołu. Nikt 

nie zgłosił uwag do treści protokołu. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu nr 144 

ze CXLIV posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 144/22 z CXLIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia dla Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu – Panią Annę 

Freus. Powiedział, że to jest następny krok, aby do końca doprowadzić  

pod względem prawnym wszystkie czynności, które ciążą na Zarządzie Powiatu. 
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Między innymi jedną z takich czynności jest ustalenie wynagrodzenia dla Pani dyrektor 

SP ZOZ w Wieluniu, więc tutaj mają dwie możliwości ustalenia, podjęcie  

tej uchwały. Powiedział, że ta uchwała może się składać z dwóch elementów, ale tutaj 

ze względu na to, że Pani Anna Freus ma 19% stażu pracy, to byłby skłonny, żeby 

ustalić jedno wynagrodzenie brutto bez dodatku za wysługę lat, a ten 1%  

po prostu już uwzględnić, bo za rok prawdopodobnie by musiał być ten dodatek 

stażowy zwiększony o 1%. Natomiast on się zatrzymuje w pewnym momencie,  

bo nie można więcej dać niż 20% dodatku stażowego. Dodał, że Pani dyrektor  

nie przysługują żadne dodatki funkcyjne. Jest to zgodne z ustawą kominową, która 

mówi o wynagrodzeniach dla kierowników Samodzielnych Publicznych Zakładów 

Opieki Zdrowotnej i ona reguluje maksymalne wynagrodzenie, które wynosi  

6-krotność średniej krajowej za ostatni… 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dodała, że nie może przekroczyć 6-

krotności przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia w sektorze przedsiębiorstw, bez 

wypłat nagród, zysków w IV kwartale roku poprzedniego. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że Pani dyrektor tu określi jakie ma oczekiwania odnośnie swojego wynagrodzenia  

i czy się zgadza na to, żeby ta uchwała była jednoskładnikowa. Udzielił głosu Pani 

dyrektor. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odrzekła, że oczywiście 

zgadza się na konstrukcję, którą tutaj Zarząd zaproponuje. Nie ma żadnego problemu. 

Dodała, że biorąc pod uwagę poziom tego maksymalnego wynagrodzenia, 

dotychczasowy poziom wynagrodzenia, sytuację jednostki, swoją rolę i funkcję 

proponuje wynagrodzenie i upierałaby się przy tym na poziomie co najmniej 22 tys. zł 

brutto.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował  

i zapytał, czy ktoś z członków Zarządu ma pytanie. Nikt się nie zgłosił. Wobec tego 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu w wysokości 22 000,00 zł brutto. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 938/22 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu - ustala się miesięczne 

wynagrodzenie dla Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu Pani Anny Freus w wysokości 22 000,00 zł brutto (słownie: dwadzieścia 

dwa tysiące złotych brutto) (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 938/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował Pani 

dyrektor i zapytał, czy chciałaby coś powiedzieć członkom Zarządu odnośnie sytuacji 

w szpitalu. Zapytał, co z nabytkami lekarzy. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że od 1 sierpnia mają 5 nowych lekarzy na Internie o profilu ogólnym i profilu 

kardiologicznym, więc cieszą się ogromnie. Będą mieć nową panią ordynator, 

zastępcę i 3 asystentów, więc jeżeli chodzi o zabezpieczenie oddziału internistycznego 

to cieszy się, bo mają, a jest to problematyczne dla wielu szpitali  

w Polsce, nawet szpitali okolicznych. Kolejna rzecz to, że składa właśnie do Rady 

Społecznej do opiniowania wniosek o zwiększenie o 5 miejsc łóżek na oddziale 

internistycznym. Dodała, że takie zwiększenie pozwoli im przy obecnej obsadzie 

pielęgniarskiej zabezpieczyć większą liczbę pacjentów i już widzą nabór pacjentów 

internistycznych, także już się zaczęło duże obłożenie, właśnie z uwagi na problemy 

kadrowe szpitali okolicznych, więc między innymi dlatego, plus pojawiają się pacjenci 

covidowi, także to jest istotna informacja, że rzeczywiście widzą tendencję 

narastającą. Powiedziała, że oczywiście zapewniają miejsca izolacyjne na każdym 

oddziale i wczoraj było też spotkanie na ten temat. Leczą tych chorych, bo oni trafiają 

z różnymi innymi schorzeniami, więc na każdym oddziale taki pacjent może się trafić  

i tutaj podejmują działania. Dodała, że podejmują również działania celem 

usprawnienia działania SOR-u (Szpitalny Oddział Ratunkowy), także wydane zostaną 

zarządzenia. Wczoraj na spotkaniu też przekazała informację, że pacjent na SOR-ze 

nie powinien przebywać dłużej niż 24 godziny. Nadmieniła, że o dłuższych 

przypadkach to już będą każdorazowo przypadki zgłaszane do niej, które będzie 

analizowała i będą te problemy rozwiązywać, dlatego że muszą tutaj pozbyć się 

„wąskich gardeł” działalności szpitala. Dopowiedziała, że tematem najistotniejszym 
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ostatnich dni jest temat podwyżek kadry medycznej. Podwyżki są zatwierdzone, 

ustawa podpisana, aczkolwiek finansowanie NFZ-u, które zostało przedłożone  

w aneksach mocno niewystarczające, nawet na tę część białą. Wobec czego aneksy, 

póki co nie są podpisane przez nią. Działa w uzgodnieniu ze związkami i z innymi 

dyrektorami. Trwają rozmowy – negocjacje z Narodowym Funduszem Zdrowia w tym 

zakresie, bo muszą tutaj wynegocjować absolutnie, bo takie były wstępne rozmowy, 

zanim dotarły aneksy, że w tych aneksach muszą mieć finansowanie podwyżek 

medycznych, podwyżek niemedycznych, do których dyrektor również został 

zobligowany oraz że będą tam uwzględnione kwoty związane z inflacją. Powiedziała, 

że szpital ze swojej strony dotrzymuje terminów, jeżeli chodzi o wypełnianie ankiet  

i sprawozdań, które mogą im pomóc w walce o dodatkowe środki. To jest 

najważniejszy temat. Kadra jest poinformowana o wszystkich tego typu perturbacjach. 

Powiedziała, że informuje kadrę, dlatego że porozumienie nie zostało podpisane przez 

związki zawodowe. Wobec tego zasady wydane były zarządzeniem dyrektora  

z powołaniem się na przepis prawa. One zabezpieczają interesy szpitala  

w takim sensie, że nie wydają pieniędzy, póki nie otrzymają zabezpieczenia z NFZ-u. 

Potem oczywiście umowy będą aneksowane. Myśli po prostu o płynności finansowej. 

Póki co, jest zrozumienie w kadrach lekarskich, pielęgniarskich, medycznych, 

niemedycznych tak, że na razie nie ma żadnych innych informacji niepokojących. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował i zapytał 

panią dyrektor odnośnie pandemii, czy wizyty się odbywają normalnie. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że cały czas 

obowiązuje zarządzenie wewnętrzne polegające na tym, że bardzo dużo pozostaje  

w gestii ordynatora oddziału. Wejście do szpitala na razie jest otwarte,  

ale obserwują sytuację i w razie takiej potrzeby, i konieczności szpital znowu będzie 

musiał być zamknięty. Dodała, że nie chcą robić tego przedwcześnie. Maseczki 

zostaną rozdysponowane również dla pacjentów, dla rodzin pacjentów, więc nawet 

osoby nieprzygotowane, jeżeli przyjdą bez maseczek do szpitala, bo takie sytuacje  

są notoryczne, dlatego że nigdzie indziej to nie obowiązuje, to te maseczki będą 

przekazywane. Powiedziała, że ordynatorzy również są poinformowani, na razie 

zwiększają ten reżim i przestrzegają zasad sanitarnych, które obowiązują,  

bez zamykania się. Dlatego, że tak jak mówi, zamykanie się jest takie z drugiej strony 

niefajne dla pacjentów i dla rodzin pacjentów.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pyta 

dlatego, że w Sieradzu zamknęli odwiedziny, ale być może, że to jest też związane  

z ordynatorem.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że u nich 

odwiedziny są w określonych godzinach, po uzgodnieniu z ordynatorem, oczywiście  

z zachowaniem reżimu. Wyjaśniła, dlaczego po uzgodnieniu z ordynatorem, ponieważ 

teraz rzeczywiście pacjenci covidowi mogą się znajdować na każdym  

z oddziałów, więc jeżeli znajdują się takie osoby, to jest to zagrożenie również  

dla odwiedzających, więc decyzja może być odmowna i rodziny zostaną 

poinformowane. Podsumowała, że jest to sytuacja dynamiczna i widzą, że to może się 

zmienić. Mogą dzisiaj w ten sposób rozmawiać, a za kilka godzin może się okazać,  

że będzie zmuszona wprowadzić zarządzeniem ostrzejsze zasady. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy nakaz noszenia 

maseczek obowiązuje dla opieki zdrowotnej. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak, 

oczywiście. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że w aptekach. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że to powinno być 

bezwzględnie egzekwowane. Zapytał, ilu mniej więcej jest chorych covidowych w tej 

chwili.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że dzisiaj nie 

sprawdzała danych.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tak szacunkowo. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodała, że wczoraj było 

dosłownie kilku. Były 2 covidy na SOR-ze i bodajże 3 na Internie, także pojedyncze 

przypadki. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że zaczynają się 

pojawiać. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Dodała, że oczywiście badają tych pacjentów.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do wystawianych 

rachunków.  
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zapytała, czy rachunki  

za lipiec już wystawiają według nowej wyceny.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że o tych podwyżkach 

lipcowych z NFZ-u (Narodowy Fundusz Zdrowia). 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie, 

dlatego że aktualnie obowiązują i mają 3-miesięczny okres obowiązywania jeszcze 

umów poprzednich, nawet jeżeli nie podpiszą aneksów. Przekazała, że ma nadzieję, 

że tyle to nie potrwa. Póki nie podpisze aneksów, to oczywiście nie mają prawa 

wystawiać faktur po nowych stawkach, także muszą się wtedy liczyć z korektami. Jest 

to sytuacja niekomfortowa. Z tym, że takie są ustalenia i uzgodnienia. Stwierdziła,  

że jeżeli dostali aneksy, które miały zabezpieczyć podwyżki plus inflację, a dostali 

zabezpieczenie części białej jedynie na poziomie 30%, to jest to dalece 

niewystarczające, ale to jest temat świeży. Aneksy świeżo wpływają i rozmowy trwają. 

Wczoraj miała dwa spotkania ze Związkiem Szpitali. Dzisiaj rano było kolejne zdalne 

spotkanie, na którym jej nie ma, ale dwie osoby ze szpitala są obecne na tym spotkaniu 

i zaraz po przyjściu do szpitala zorientuje się jakie są uzgodnienia, ustalenia.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

dyrektor. Powiedział, że nie ma więcej pytań. 

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie Aneksu nr 1/22 do Porozumienia z Fundacją na Rzecz Rozwoju 

Powiatu Wieluńskiego w sprawie prowadzenia wspólnych działań w zakresie 

organizacji akcji pomocy w zdobyciu funduszy na pomoc dla obywateli Ukrainy 

– kontynuacja sprawy z CXLIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

15.07.2022 r. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że otrzymali projekt uchwały. Dotyczy to konta, które jest w porozumieniu z Fundacją. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy porozumienie się nie 

zmieniło. To samo jest, tak? Te same zmiany są, identyczne jak były  

w poprzednim?  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tu jest 

tylko ta kwestia, co w uzasadnieniu, że Fundacja będzie musiała zmienić statut 

odnośnie tych darowizn. Powitał naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji – Pana Zenona Kołodzieja. Powiedział, że jest pytanie. Poprosił Pana 

Wojcieszaka o powtórzenie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że chodzi mu o to,  

że ten aneks jest taki sam jak poprzedni. Nic się nie zmieniło? 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że tak tylko opinia prawna jest… 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że wątpliwości prawne się 

pojawiły. W opinii prawnej jest przynajmniej napisane, że realizacja przeciwdziałaniu 

praniu brudnych pieniędzy to dzieje się to: raz na etapie banku, a po drugie 

teoretycznie Fundacja powinna analizować wszystkie wpływy, które wpływają  

i przelewy również. Dodał, że nie rozumie celu tego aneksu, bo było porozumienie 

zawarte, że Fundacja udostępnia im ten numer rachunku dla nich na wpłaty na rzecz 

uchodźców z Ukrainy przebywających na terenie Powiatu Wieluńskiego i nagle się 

pojawia taki ostrzegający alert. Zapytał, jaki jest tego cel. Czy ktoś mu może  

to powiedzieć, bo ani nikt z Fundacji tu nie rozmawiał. Dopowiedział, że mimo, że jest 

praktycznie członkiem tej Rady Fundacji, to nic na ten temat nie wie. Stwierdził,  

że nie widzi zasadności takiego aneksu i przyznaje to szczerze. Zapytał, co było 

przyczyną takiego aneksu. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że zasadność dotyczy jednego obszaru, a mianowicie tych 

środków, które spływają z zagranicy na konto Fundacji z przeznaczeniem na cel 

wsparcia Ukrainy.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poprosił, aby mu powiedzieć, jakie 

to są środki z zagranicy, kto chce wpłacać na ich rzecz, czy robią to pod konkretnego 

nadawcę? Powiedział, że to, że środki mogą wpływać na ich konto  

z zagranicy to nie ma problemu, bo to jest rachunek bankowy, który ma numer IBAN-

owski jakiś nadany i rachunki z zewnątrz mogą na niego wpływać. Jeżeli to będą 

walutowe rachunki to zostaną przeliczone po kursie banku odpowiednio, czy tam 

pobrana odpowiednia prowizja, to zależy wszystko już od banku i wpłyną złotówki  

na to konto i jeżeli tam będzie napisane, że dla uchodźców z Ukrainy to jest ok,  

ale czy to oni mają się tym zajmować, Fundacja, czy starosta w zasadzie wydawaniem 
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tych pieniędzy na rzecz uchodźców, którzy przebywają na terenie powiatu. Zapytał, 

skąd i po co jest zapis, że na terenie, że wszystkich obywateli Ukrainy. Jaki jest tego 

cel? Powiedział, że naprawdę tego nie rozumie. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że inicjatywa nie wychodziła z jego strony ani ze strony 

wydziału. Natomiast to wsparcie jest kierowane, wydaje mu się, znacznie szerzej.  

Nie tylko na uchodźców z terenu powiatu, ale również na osoby, które czasowo  

nie przebywają na terenie powiatu, a mają ten status, a jednocześnie wsparcie tych 

osób, które tam na terenie Ukrainy oczekują takiego wsparcia rzeczowego. Jeżeli 

chodzi o te wpłaty, to pierwsze już nastąpiły - Francuzi pierwsi pokazywali.  

Jest to podkreślenie jakby skali realizowanego zadania, czy tej płaszczyzny, 

realizowanego zadania i wsparcia znacznie szerszego niż teren powiatu. Dodał,  

że wydaje mu się, że tu jeszcze jedna rzecz się pojawiła, jeżeli w ogóle chodzi  

o poruszenie tego problemu. Jest to dobrze widoczne w opinii prawnej, na którą pan 

słusznie zwrócił uwagę, a mianowicie, że dobrze by było, żeby Fundacja w swoim 

statucie, czyli Zarząd, a później Rada, spojrzała na zapisy dotyczące celów działania  

i to chyba fajne, bo tego wszyscy się cały czas uczą, widzą, że realizują zadania. 

Często jest tak, że działają w dobrych intencjach i okazuje się, że ciut dalej niż statut 

im pozwala na to i statut Fundacji powinien w związku z tym również obejmować tego 

typu realizowane zadania, czyli powinny być rozbudowane cele, zgodnie z opinią 

prawną, ale chyba też z ogólnie dostępnymi wiadomościami i informacjami, które  

na ten temat sami posiadają, jako osoby działające społecznie. Powiedział, że tyle  

z jego strony.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jego zdaniem 

zaczynają to w ogóle od tyłu robić. Zamiast Fundacja najpierw określić w swoim 

statucie, że może zajmować się pomocą społeczną poza terenem kraju, czego  

w statucie nie ma, to uchwalają porozumienie i dopiero czekają na to, aż Fundacja coś 

takiego zrobi, a okazuje się, że pieniądze już wpłynęły. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że już dawno. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie rozumie tego. 

Dodał, że jest przeciwny czemuś takiemu i przyjmowania takich rzeczy w zapisie,  

bo Francuzi mogli wpłacić na rzecz dowolnej Fundacji. Jeżeli chodzi o transport  

to mogli to zrobić w Rzeszowie albo w Przemyślu. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że mają 

swoich partnerów, z którymi współpracują. Powiedział, że we Francji jak dzieci 

sprzedają ciastka pod kościołem, czy pod jakimś miejscem i zbiorą 200 euro  

i wiedzą, że my znamy te potrzeby lepiej i jesteśmy na bieżąco jakby w kontakcie  

z Ukrainą czy uczestniczyliśmy w konwojach, które tam na Ukrainę jechały, to trudno, 

żeby za 200 euro, czy za 1000 euro organizowali transport, więc przysyłają tutaj. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie rozumie. 

Zapytał, czy to miasto ma też jakieś miasto partnerskie na Ukrainie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie, 

nie ma. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie ma. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy organizowało pomoc 

dla kogoś tam konkretnego. Z jakim transportem jechali Francuzi? Z naszym  

czy swoim? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że swoim. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odrzekł, że nadal nie rozumie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, ale czego. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, że to co, teraz Francuzi 

wpłacili pieniądze na nasze konto i co, my będziemy kupować i organizować transport, 

tak? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to jest sensowne 

według nich. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy nie lepiej  

np. wpłacić komuś w Przemyślu, czy w Rzeszowie, obojętnie, czy jakiejkolwiek innej 

fundacji, która się tym zajmuje, żeby nie podrażać kosztów jeszcze.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że współpracują z nami od lat. Mają do nas zaufanie. Wiedzą, że zrobimy to dobrze.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że jeżeli takie rzeczy się 

organizuje, to należało to zacząć od prawidłowej strony, czyli zapisu w Fundacji  

i teraz jak, czy wychodzą jakieś wydruki z tego, czy my sprawdzamy zasadność tego. 

Zapytał, jak to wygląda. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że starosta 

sprawdza. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że starosta akceptuje. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że każdy wydatek. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji powiedział, że jeżeli chodzi o stronę Francuzów, to oni od początku prosili 

o pomoc zwracając uwagę, że lepiej znamy, czy mamy zdiagnozowane potrzeby, 

zarówno tych Ukraińców, którzy są na naszym terenie, jak i jesteśmy w bliższych 

kontaktach z drugą stroną. Stąd ta ich prośba skierowana o to, żeby pomóc  

im bardziej sensownie kierować tę pomoc, bo to nie tylko pieniądze, ale przewozili 

również. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że Fundacja powinna 

podzielić równo te działania.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że nie zgadza się. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że na pewno 

nie będzie to wydatkowane, dopóki też statut nie zostanie zmieniony. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to też nie jest 

tak, bo gdyby wiedzieli, planowali, że za rok będą coś robić. Wybuchła wojna i nikt jej 

nie planował.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu skierował się do pana 

wicestarosty, że przecież wiedzieli, że pieniądze chcą wpłynąć i trzeba było zacząć od 

strony Fundacji i rozmawiać z Fundacją i Fundacja powinna zmienić swoje zapisy,  

a nie my zmieniamy porozumienie. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał co, jeśli Fundacja 

powie, że nie chce dla nas prowadzić tego rachunku. Co mamy zrobić ze środkami? 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w tym momencie 

nie, ale jest przeciwny podpisywaniu takiego porozumienia, dopóki nie będzie zapisu 

w Fundacji. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co w przypadku, jak 

Fundacja im teraz wypowie tą umowę i co? 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odrzekł, że umowa istnieje nadal.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że można  

by tam dopisać. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co ze środkami, 

które są zgromadzone na koncie Fundacji. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że podejrzewa,  

że jeżeli Fundacja wypowie umowę to jakieś zapisy w kodeksie są, bo jak zna życie  

to nie ma w umowie, ani tej wcześniejszej, zapisu co ze środkami, które do tej pory 

zostały na rachunku. Dodał, że jego zdaniem jest to po prostu od tyłu i takich rzeczy 

nie powinno się robić. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na pewno zagłosujemy. Pewnie tutaj jest część racji, o których tutaj mówił pan 

Wojcieszak, ale muszą te środki już uruchomić. W tej chwili jest między 600,  

a 700 zweryfikowanych Ukraińców, przebywających jako uchodźcy na terenie powiatu 

wieluńskiego. Ta ilość się zmniejsza, ale na pewno muszą dotrzeć do osób, które jak 

najbardziej tej pomocy potrzebują. Dodał, że wie, że część posiada już jakieś 

zatrudnienie, wynajmują mieszkania, itd. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że część wyjeżdża  

z powrotem.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

że część zostaje, bo nie mają do czego wracać. Są w bardzo trudnej sytuacji. Teraz 

jest pytanie o diagnozę tego, kto to jest i dlatego między innymi w najbliższym czasie 

będzie chciał zorganizować takie spotkanie z tymi osobami, które przebywają  

na terenie naszego powiatu i z wójtami, żeby te potrzeby określili, bo dzieci pójdą  

do szkoły. Też pewnie trzeba wyposażyć je w jakieś podręczniki. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak,  

ale jeśli darczyńca przekazuje te środki i prosi, żebyśmy zakupili za to coś  

dla Ukrainy, co jest potrzebne, to albo te pieniądze należy zwrócić, albo coś kupić,  

bo nie będą tego robić wbrew ich woli. Jeśli nie chcemy tego robić, to trzeba zwrócić 

te pieniądze, a nie szukać fundacji w Przemyślu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że przechodzi do głosowania. Zapytał, kto jest „za” podjęciem tej uchwały. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 4 głosach „za”, 1 głosie „przeciw”, nikt nie 

„wstrzymał się” od głosu podjął uchwałę Nr 939/22 w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie Aneksu nr 1/22 do Porozumienia z Fundacją na Rzecz Rozwoju Powiatu 

Wieluńskiego w sprawie prowadzenia wspólnych działań w zakresie organizacji akcji 

pomocy w zdobyciu funduszy na pomoc dla obywateli Ukrainy (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 939/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jeśli są przy 

Fundacji to powinni się zastanowić, czy uzupełniać skład Rady, czy nie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że będą chyba musieli uzupełnić we wrześniu. Już rozmawiał o tym, sygnalizował też. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że potrzebne  

są zmiany w KRS-ie. Przy tej okazji mogliby zmienić też statut i te zapisy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że wtedy 

by to było uregulowane. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji zapytał pana przewodniczącego, czy mógłby zabrać głos. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

naczelnikowi Kołodziejowi. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji zaproponował, aby spróbowali wcześniej ten skład ustalić, żeby nie czekać, 

bo ten zapis w statucie, według niego, jest dość istotny. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że muszą to w sierpniu zrobić. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji powiedział, że chciał tylko zasugerować. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że w sierpniu 

to zrobią około 20-tego sierpnia będzie Zarząd Powiatu. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pytanie,  

kto wejdzie do tego Zarządu, bo jeśli do tego Zarządu wejdzie ktoś z członków Rady 

Fundacji, to żeby dwa razy nie uzupełniali Rady to może niech już Rada najpierw 

wybierze tego członka Zarządu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, bo 

to jest taka kolejność. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy Rada ma się 

wybrać chyba we wrześniu, tak? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że to sobie przedyskutują po zakończeniu Zarządu Powiatu. 

 

 

Pkt 7 

Zaakceptowanie treści projektu porozumienia pomiędzy Gminą Wieluń  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie zasad nauczania religii w pozaszkolnym 

punkcie katechetycznym. 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy Pani Sekretarz 

wyjaśniła te wątpliwości z tym numerem w Dzienniku Ustaw. To jest wyjaśnione 

wszystko już? 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że tak.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu opuścił salę obrad. 

Zarząd Powiatu obraduje w składzie 4-osobowym. Obradom przewodniczy Pan 

Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan naczelnik 

coś doda w temacie. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji powiedział, że w zasadzie jest to wykonanie uchwały Rady w sprawie 

realizowanego zadania związanego z obowiązkiem zadań i porozumieniem z Gminą. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że otwiera 

dyskusję. Zapytał, czy ktoś z członków Zarządu ma pytania do porozumienia. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że już mają 

wyjaśnione. 



19 
 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zarządził głosowanie. 

Zapytał, kto jest „za” akceptacją treści porozumienia. 

  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zaakceptował 

treść projektu porozumienia pomiędzy Gminą Wieluń a Powiatem Wieluńskim 

w sprawie zasad nauczania religii w pozaszkolnym punkcie katechetycznym 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 8 

Zaakceptowanie treści projektu porozumienia pomiędzy Gminą Ostrówek  

a Powiatem Wieluńskim w zakresie realizacji zapewnienia uczniom 

niepełnosprawnym bezpłatnego transportu i opieki do Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu. 

  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu Panu 

naczelnikowi Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji powiedział, że jest to kontynuacja zadania, które jest realizowane  

na prośbę Gminy Ostrówek. Dodał, że ma tylko taką prośbę i przeprasza, bo nie byli 

w stanie zweryfikować treści tego porozumienia. Wskazał, że na ostatniej stronie  

w § 3 ust. 1 jest zapis błędny daty. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy ceny nie zmieniają. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że nie. Właśnie o to też pytał. Zostaje w tej chwili taki sam 

koszt.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział że 2,77 zł. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji dodał, że natomiast tam data jest błędna, ponieważ powinien być rok 

2022/2023, a nie 2021/2023. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał pana Mirosława 

Kubiaka - dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 

w Gromadzicach. Powiedział, że co do treści porozumienia pewnie większych pytań 

nie ma. Dodał, że zastanawiają się nad ustaleniem stawki za kilometr. Poprosił o głos 

pana dyrektora. 

 Pan Mirosław Kubiak - dyrektor SOSzW w Gromadzicach powiedział,  

że ta stawka za kilometr była ustalana w kwietniu. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że tak, od 1 kwietnia.  

 Pan Mirosław Kubiak - dyrektor SOSzW w Gromadzicach dopowiedział,  

że znaczy w marcu była ustalana, od 1 kwietnia i wtedy ceny paliwa były maksymalnie 

wysokie, czyli to jest jakby adekwatne do tego, co jest w tej chwili, także myśli, że tutaj 

co do stawki chyba nie będą tego, mając na uwadze cenę paliwa.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, po ile teraz kupują paliwo, 

tak mniej więcej. 

Pan Mirosław Kubiak - dyrektor SOSzW w Gromadzicach odpowiedział,  

że nie jest w stanie dokładnie w tej chwili powiedzieć. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że wtedy był przelicznik 

7,80 czy 7,90.  

Pan Mirosław Kubiak - dyrektor SOSzW w Gromadzicach odpowiedział,  

że nie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy hurtowa czy detaliczna. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że tyle,  

co na słupku minus 3%. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy na Orlenie. 

 Pan Mirosław Kubiak - dyrektor SOSzW w Gromadzicach powiedział,  

że na Kompanie. Powiedział, że tankują na Kompanie, bo był robiony przetarg przez 

starostwo, także jakby co do tych kosztów, to myśli, że na razie one mogą pozostać. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że ceny mogą zostać  

te 2,77 zł. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jeszcze ktoś ma 

jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem treści porozumienia. 
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zaakceptował 

treść projektu porozumienia pomiędzy Gminą Ostrówek a Powiatem Wieluńskim 

w zakresie realizacji zapewnienia uczniom niepełnosprawnym bezpłatnego transportu 

i opieki do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach  

oraz Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Marek Kieler). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 9 

Przyjęcie treści porozumienia w sprawie ustanowienia służebności przejazdu  

i przechodu na nieruchomości oznaczonej numerem działki 30/1, położonej  

w obrębie 13 miasta Wieluń, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego, 

prowadzonej z wniosku. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał zastępcę naczelnika 

Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami – panią 

Justynę Kałuziak. Powiedział, że ma wrażenie, że im częściej ten temat odsuwają tym 

częściej on do nich wraca. Poprosił panią Kałuziak o wprowadzenie, dlaczego ten 

temat znów do nich wraca i co pani naczelnik proponuje w temacie. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że temat wraca, bo tak 

zadecydował pan starosta. Dodała, że panowie przyszli, prosili bardzo  

i argumentowali. Wyjaśniła, że przyszedł współwłaściciel tej nieruchomości i bardzo 

prosił pana starostę, żeby pochylić się jeszcze raz nad tematem, ponieważ on dąży  

do zniesienia współwłasności tej nieruchomości i tym argumentuje swoją prośbę. 

Panowie są współwłaścicielami tej dużej działki. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, jaki to ma związek. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział,  

że ze służebnością to chyba nie ma specjalnie związku. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że ma związek, a mianowicie 

żeby znieść współwłasność trzeba podzielić te nieruchomości na dwie takie równe  
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i oni kiedyś złożyli do gminy o podział tej działki. Mają wstępny projekt podziału,  

ale nie można podzielić, nie wydzielając jednocześnie dostępu tej działce nowo 

wydzielanej. Ona nie może być bez dostępu do drogi i tym sposobem przyszli do nich 

po ten dostęp. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o służebność ze strony 

miasta. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że służebność ze strony 

miasta jest ciągle aktualna, bo miasto czekało na ich na decyzję. Dodała,  

że oczywiście po ostatnim Zarządzie artykułowała jasno że temat upada z ich strony, 

aczkolwiek miasto wyraziło swoją zgodę. Tylko finalnie nie było aktu notarialnego, 

ponieważ był zamiar, że jeśli już to zrobimy, to razem, bo bez powiatu służebność  

od miasta nie ma sensu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał panią Kałuziak, na jakich 

warunkach finansowych miałoby to wyglądać od strony powiatu. To znaczy tam operat 

miałby być zrobiony, tak? 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak. Tutaj gdyby doszło 

do tej służebności, to będzie zrobiony operat szacunkowy i będzie wyliczona  

ta służebność. To jest jednorazowe odszkodowanie ze strony właściciela działki  

na rzecz powiatu. Współwłaściciele pokrywają koszty aktu notarialnego, koszty tego 

operatu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy operat zleca powiat. 

Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że powiat zleca,  

ale oni płacą. Oni za niego muszą im zapłacić. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jest  

to w porozumieniu.   

          Pani Justyna Kałuziak - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że koszty to w § 4 punkt 3. 

Dodała, że koszty pokrywają oni. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że jak nie ruszymy  

z kosztami to nie podpiszą tego porozumienia. Zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania. 
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Nikt się nie zgłosił. Wobec tego zarządził głosowanie. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

treści porozumienia. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu 1 głosie „przeciwnym”, 3 głosach „wstrzymujących 

się”, nikt nie był „za” nie przyjął treści porozumienia w sprawie ustanowienia 

służebności przejazdu i przechodu na nieruchomości oznaczonej numerem działki 

30/1, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, stanowiącej własność Powiatu 

Wieluńskiego, prowadzonej z wniosku (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan 

Marek Kieler). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował pani naczelnik. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jaki jest sens 

ustanawiania służebności, jeżeli tracą tylko na działce. Dodał, że lepiej ją sprzedać 

albo coś, póki nie ma służebności.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że tak. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że służebność to jest 

właściwie oddanie na wieki, bez odwrotu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tak, właśnie o tym 

mówi, bo oni tracą i wartość działki traci. Stwierdził, by ją sprzedać całkowicie  

po dobrej cenie albo ustanowić służebność.  

 

Pkt 10 

Sprawy bieżące. 

  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pierwszą 

sprawą bieżącą jest Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

powiatu wieluńskiego w ramach projektu pn. „Edukacyjna Sieć Antysmogowa”.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że mają wytłuszczone, 

że nie jest potrzebny wkład własny. 



24 
 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał pana Mariusza Pałkę 

- zastępcę kierownika Warsztatów Szkolnych w Zespole Szkół nr 2 w Wieluniu. 

Zapytał, czy ktoś chciałby coś dodać do przedstawionego materiału. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że nie. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tylko z ciekawości 

spyta, czy te wyniki z tego badania gdzieś są, czy ktoś to przejmie. 

 Pan Mariusz Pałka - zastępca kierownika Warsztatów Szkolnych  

w Zespole Szkół nr 2 w Wieluniu zapytał, czy z tego projektu. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że tak. 

 Pan Mariusz Pałka - zastępca kierownika Warsztatów Szkolnych  

w Zespole Szkół nr 2 w Wieluniu powiedział, że umowa będzie dopiero podpisana, 

przyjedzie firma z Warszawy i to zamontuje. Dodał, że z umowy to wynika, że będą 

musiały być udostępnione na stronach internetowych szkoły, jak i Facebooku szkoły. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że podobnie 

jak w II Liceum też udostępniali. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, czyli podobnie jak 

gmina, która na przykład zainstalowała u siebie, czyli dodatkowo to będzie. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że generalnie główny 

wymiar, to jest wymiar edukacyjny.  

 Pan Mariusz Pałka - zastępca kierownika Warsztatów Szkolnych  

w Zespole Szkół nr 2 w Wieluniu dopowiedział, że kosztów brak i uświadomienie 

młodzieży. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jasne. Zapytał, 

czy są jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

uchwały. 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 940/22 w sprawie udzielenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego w ramach 

projektu pn. „Edukacyjna Sieć Antysmogowa” (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Marek Kieler).  

Uchwała Nr 940/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że kolejną 

sprawą bieżącą jest: Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia pomiędzy 

Uniwersytetem Śląskim w Katowicach z/s ul. Bankowa 12, 40-007 Katowice  

a Powiatem Wieluńskim z/s Plac Kazimierza Wielkiego 2, 98-300 Wieluń w sprawie 

udziału w zadaniu pn.: organizacja i realizacja „Projektu innowacyjno-wdrożeniowego 

w zakresie oceny funkcjonalnej”, polegającym na badaniu i opracowaniu modelowych 

rozwiązań na rzecz świadczonego lokalnie międzysektorowego wsparcia dla dzieci, 

uczniów i rodzin na podstawie metodyki oceny funkcjonalnej z wykorzystaniem 

Międzynarodowej Klasyfikacji Funkcjonowania Niepełnosprawności i Zdrowia – ICF. 

Powitał panią Barbarę Puchała - dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Wieluniu. Zapytał, czy chciałaby coś dodać do treści porozumienia. 

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu odpowiedziała, że nie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy członkowie 

Zarządu mają jakieś pytania. Udzielił głosu radnemu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma tylko pytanie, 

jak to się ma do tego nowego sposobu oceniania niepełnosprawności, który ma być 

teraz przerzucony na barki szkół, jak to jedno z drugim się wiąże i czy w ogóle  

ma jakikolwiek związek? Czy może coś to pomoże akurat w tej dziedzinie? 

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu odpowiedziała, że docelowo w przyszłości bardzo im pomoże. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji zapytał, czy chodzi o zdiagnozowanie potrzeb, tak? 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że tak. 

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu odpowiedziała, że dlatego zdecydowali się prosić o możliwość realizacji 

tego porozumienia, gdyż na dzień dzisiejszy właśnie szkoły, przedszkola, wszystkie 

instytucje, które zajmują się dziećmi, które zechcą z nimi współpracować w realizacji 

tego porozumienia, otrzymają możliwość, już na dzień dzisiejszy, bezpłatnego 

szkolenia oraz narzędzi, które weryfikują to, na ile mogą określić potrzeby dzieci. 

Powiedziała, że przygotowują kadrę z terenu, przygotowują kadrę swoją do realizacji 

tych zadań docelowych, o których tu mówiła jakiś czas temu, czyli właśnie o takiej 
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zmianie w zakresie orzecznictwa i przejścia na diagnozę tę ICF, o której tutaj już dzisiaj 

było wspomniane. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji dodał, że te placówki, które wejdą w projekt będą miały szanse 

wcześniejszego przygotowania siebie do realizowania zadań i wzmocnienia 

merytorycznego kadry. 

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu odpowiedziała, że tak, dokładnie na tym to polega. Zyskują rok przed 

wdrożeniem zmian, aby móc sobie wypracować taką strukturę na terenie powiatu, 

zweryfikować czy to działa, dać informacje co wymaga poprawki, żeby mogli 

wystartować bez jakiś większych perturbacji.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze jakieś 

pytania. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jakie inne koszty jeszcze 

muszą ponieść. Dodał, że jeżeli chodzi o koszty, to tutaj część tych koordynatorów 

daje program, tak? Czy całość? 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że całość kosztów. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu czyli powiat nie musi. 

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu dodała, że nic kompletnie. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że to też ważne. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji powiedział, że oczywiście, że ważne. 

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu dodała, że to jest bardzo ważne. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że finanse są zawsze 

bardzo ważne. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że przed głosowaniem 

jeszcze bardzo dziękuje pani dyrektor i wydziałowi, bo w ekspresowym tempie był 

przygotowany ten projekt, a jest to bardzo ważne. Zarządził głosowanie  

w przedmiotowej sprawie.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zaakceptował 

treść porozumienia pomiędzy Uniwersytetem Śląskim w Katowicach z/s ul. Bankowa 

12, 40-007 Katowice a Powiatem Wieluńskim z/s Plac Kazimierza Wielkiego 2, 98-300 

Wieluń w sprawie udziału w zadaniu pn.: organizacja i realizacja „Projektu 

innowacyjno-wdrożeniowego w zakresie oceny funkcjonalnej”, polegającym  

na badaniu i opracowaniu modelowych rozwiązań na rzecz świadczonego lokalnie 

międzysektorowego wsparcia dla dzieci, uczniów i rodzin na podstawie metodyki 

oceny funkcjonalnej z wykorzystaniem Międzynarodowej Klasyfikacji Funkcjonowania 

Niepełnosprawności i Zdrowia – ICF (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Marek Kieler). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował pani dyrektor  

i panu naczelnikowi. 

 

 

Pkt 11 

Wolne wnioski. 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś  

z członków Zarządu ma jakieś wolne wnioski. Nikt nie zgłosił wolnych wniosków. 

 

   Na CXLVI posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały 

złożone.  
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Pkt 12 

Zamknięcie CXLVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamknął CXLVI posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


